



「香港大學專業進修學院校友會」
會員優惠! **MEMBERSHIP OFFER!**
TO HKU SPACE ALUMNI

「機票+酒店」套票
AIR TICKET + HOTEL PACKAGE

Enjoy HKD200 savings 可享HKD200優惠

適用於每位消費滿 **HKD10,000** 或以上套票
For purchase over **HKD10,000 per person**



任何
「郵輪之旅」
CRUISE ONLY

Enjoy up to 3% savings 可享高達3%優惠

優惠期由2026年1月1日至12月31日

Promotion period from 01 Jan to 31 Dec 2026

Book Now!

Terms & Conditions

- This offer is exclusively available to "HKU SPACE Alumni" members. A valid Lifelong Learner Card or Life Membership Card must be presented at the time of reservation, and the membership cardholder must be one of the travelling passengers.
- All transactions under this offer must be made in cash only.
- The offer requires a minimum of two (2) adult travellers booking together.
- This promotion does not apply to shore excursions for cruise packages.
- This offer is valid for new bookings from 01 January to 31 December 2026.
- Packages are non-transferable, non-reroutable, and non-refundable.
- This offer may not be combined with other promotions, discounts, vouchers, or special offers.
- The above Terms and Conditions are subject to change without prior notice. Cruise line and Jebson Travel Limited reserve the right to alter the terms & conditions and make a final decision in case of any disputes.

條款及細則：

- 此優惠僅適用於「HKU SPACE校友會」會員，預訂時須出示終身學員證或永久會員證，持有人必須同行。
- 所有優惠僅接受現金付款。
- 優惠適用於2位或以上成人同行。
- 郵輪產品之岸上觀光行程不適用此優惠。
- 優惠有效期由2026年1月1日至12月31日，僅適用於新預訂。
- 套票不可轉讓、不可更改路線及不可退款。
- 此優惠不可與其他推廣、優惠、禮券或折扣同時使用。
- 上述條款及細則如有更改，恕不另行通知。郵輪公司及捷成旅遊保留修改條款及最終決定權。



Subscribe us

3119 8111

3001 3120

29/F Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, Hong Kong

advisors@jebsontravel.com



www.jebsontravel.com



Jebson Travel



jebsontravel



Jebson Travel Limited